

7/5/2026
報告事項

1. 7月5日（主日）沒有愛筵，也沒有主日學。
2. 8月13日至8月20日，將有9位弟兄姊妹前往洪都拉斯短宣。

誠摯邀請弟兄姊妹以禱告和奉獻支持這項事工。短宣事工經費約為 **\$3,500**（不含隊員個人旅費）。若您有感動奉獻，支票請註明「洪都拉斯短宣」。

3. 歡迎參加兒童暑期聖經班雨林瀑布大冒險！

日期：2026年7月20日至24日

時間：晚上 6:30 – 8:45

現正開放 **3–10 歲兒童** 報名！

也歡迎青少年報名擔任義工，一同服事。

一起透過聖經故事、遊戲、音樂、手作與各種精彩活動，探索神奇妙的創造！

青少年義工



兒童報名

7/5/2026
Announcement

1. There will be **no Love Feast and no Sunday School today**. Have a safe and blessed Independence Day weekend!
2. From **August 13–20, 9 members from LCCC** will be serving on a mission trip to Honduras. Please support this mission through your prayers and financial giving. The mission project expense is **\$3,500** (excluding team members' personal travel costs). If you would like to donate, please write "**Honduras Mission**" in the memo line of your check.

3. Join us for **VBS 2026 – Rainforest Falls!**

Time: 6:30 PM – 8:45 PM

Registration is open for children ages **3–10 years old!**

Youth volunteers are also welcome to sign up and serve. Come explore the wonders of God's creation through Bible stories, games, music, crafts, and more at Rainforest Falls!

Youth Volunteer:

3-10 years old registration:



7/5/2026
報告事項

1. 7月5日（主日）沒有愛筵，也沒有主日學。
2. 8月13日至8月20日，將有9位弟兄姊妹前往洪都拉斯短宣。

誠摯邀請弟兄姊妹以禱告和奉獻支持這項事工。短宣事工經費約為 **\$3,500**（不含隊員個人旅費）。若您有感動奉獻，支票請註明「洪都拉斯短宣」。

3. 歡迎參加**兒童暑期聖經班雨林瀑布大冒險！**

日期：2026年7月20日至24日

時間：晚上 6:30 – 8:45

現正開放 **3–10 歲兒童** 報名！

也歡迎青少年報名擔任義工，一同服事。

一起透過聖經故事、遊戲、音樂、手作與各種精彩活動，探索神奇妙的創造！

青少年義工



兒童報名

7/5/2026
Announcement

1. There will be **no Love Feast and no Sunday School today**. Have a safe and blessed Independence Day weekend!
2. From **August 13–20, 9 members from LCCC** will be serving on a mission trip to Honduras. Please support this mission through your prayers and financial giving. The mission project expense is **\$3,500** (excluding team members' personal travel costs). If you would like to donate, please write "**Honduras Mission**" in the memo line of your check.

3. Join us for **VBS 2026 – Rainforest Falls!**

Time: 6:30 PM – 8:45 PM

Registration is open for children ages **3–10 years old!**

Youth volunteers are also welcome to sign up and serve. Come explore the wonders of God's creation through Bible stories, games, music, crafts, and more at Rainforest Falls!

Youth Volunteer:

3-10 years old registration:

